
Guverner zavrača očitke, da je reševanje bank potekalo na sumljiv način

O Banki Slovenije danes tudi vlada
Guverner Banke Slovenije Boštjan Jazbec je
zavrnil očitke, da so pri izrednih ukrepih za
banke decembra 2013 prirejali dokumente in
manipulirali s podatki. Očitki se nanašajo na
domnevne nepravilnosti pri razlastitvah
imetnikov obveznic in delnic v podržavljenih
bankah.

LJUBLJANA � Očitki so iz-
bruhnili, potem ko je ko-
lumnist časnika Finance, si-
cer prizadeti imetnik podre-
jenih obveznic, objavil po-
govor s svojim neimenova-

nim znancem iz Banke Slo-
venije, ki je dejal, da so bili
podatki, ki so bili podlaga za
ukrepe Banke Slovenije v
nato podržavljenih bankah,
domnevno prirejeni.

"Če drži teza, da je Banka
Slovenije prirejala doku-
mente, je pričakovati, da bo
nekdo pokazal originalen
in ponarejen dokument. Mi
imamo le originalnega, ki
ste ga videli in ki ga ima
tudi ustavno sodišče, ki
odloča o ustavnosti celot-
nega postopka," je dejal gu-
verner Boštjan Jazbec
včeraj na novinarski kon-
ferenci.

Če kdo misli, je nadalje-
val, da ima Banka Slovenije

takšno moč, da lahko ce-
lotni evrski sistem pripravi
do tega, da se naredi teste,
da bi dokazali, da morajo
slovenski davkoplačevalci
dati v banke več denarja, kot
je potrebno, živite v bujni
domišljiji, je bil slikovit in
menil, da gre le za izpod-
bijanje kredibilnosti cen-
tralne banke.

Na očitek, da so banke
preveč kapitalizirane, je od-
govoril s podatkom, da je
bila razlika med njihovo
zahtevo in dejanskimi do-
kapitalizacijami med leto-
ma 2010 do 2012 skoraj mi-
lijardo evrov.

Jazbec je spomnil še, daje
bila Slovenija edina država,
ki je morala dvakrat opraviti
obremenitvene teste in pre-
glede aktive. Testi v letu
2014 so potrdili tiste iz leta
2013. Če nekdo dvakrat za-
poredoma enako opravi
test, je verjetno, da sta bila
narejena pravilno, je skle-
nil.

O domnevnih nepravil-
nostih so včeraj govorili tudi
poslanci v DZ, danes bodo o
tem razpravljali tudi na vla-
di, za petek je na to temo
sklicana seja parlamentarne
komisije za nadzor javnih
financ, neuradno pa naj bi
poslanci zbirali tudi podpise
za izredno sejo o tem. STA

Guverner Banke Slovenije Boštjan Jazbec zatrjuje, da ni bilo nobenega prirejanja podatkov,
ki so bili podlaga za ukrepanje BS v zvezi z razlastitvami imetnikov podrejenih obveznic.
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